
nieuws

Sp.a wil kustpolders extra beschermen
nieuws

Vlaams parlementsleden Jacky Maes en André Van Nieuwkerke (sp.a) hebben
vrijdagmorgen in Bredene hun Kustpolderdecreet voorgesteld. Het gaat niet om een nieuw
decreet maar om een aanvulling van het allesomvattende decreet op het natuurbehoud.
Maes en Van Nieuwkerke willen de typische wei- en hooilanden in de polders extra
beschermen omwille van hun natuur en toeristische waarde. Ze zien de landbouw daarbij
als partner. Via beheersovereenkomsten zouden de boeren extra inkomsten krijgen.
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Vlaams parlementsleden Jacky Maes en André Van Nieuwkerke (sp.a) hebben vrijdagmorgen in
Bredene hun Kustpolderdecreet voorgesteld. Het gaat niet om een nieuw decreet maar om een
aanvulling van het allesomvattende decreet op het natuurbehoud. Maes en Van Nieuwkerke willen
de typische wei- en hooilanden in de polders extra beschermen omwille van hun natuur en
toeristische waarde. Ze zien de landbouw daarbij als partner. Via beheersovereenkomsten zouden de
boeren extra inkomsten krijgen.
"De kustpolders zijn de meest open ruimte in Vlaanderen", zegt Jacky Maes. "Ze zijn belangrijk
voor de landbouw, de natuur, als buffer tegen overstromingen en voor het toerisme. Mochten we tien
jaar geleden geen duinendecreet hebben gemaakt, dan waren die nu wellicht volgebouwd. We willen
voorkomen dat de typische graslanden worden omgeploegd of versneden en afgevlakt. Ondiepe
grachten en veedrinkpolders worden opgevuld. Mei- en sleedoornhaagrestanten verdwijnen.
Daardoor verdwijnt de natuur- en landschapskwaliteit".
De extra bescherming is volgens de sp.a'ers noodzakelijk omdat de kustpolders omwille van hun
belangrijke agrarische functie niet zijn opgenomen in het VEN of aangeduid werden als
natuurverwervinggebied.
Het voorstel tot decreetaanvulling en -wijziging houdt in dat er voor alle weilanden een
vergunningsplicht komt voor vegetatiewijzigingen in het poldergebied. In de gebieden zou ook een
aangepast bemesting verplicht worden voor weilanden met natuurwaarden. De polders zouden
rechtstreeks opneembaar zijn in het VEN. De overheid zou er een voorkooprecht krijgen voor
belangrijke polderweiden met het oog op een ecologische beheer.
De indieners van het voorstel verwachten slechts gematigd kritiek uit de landbouw. "Via de opmaak
van de beheersovereenkomsten krijgen de landbouwers inspraak", zegt Maes. "Het gaat ook maar
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om enkele zachte ingrepen die in veel gevallen ook de landbouw ten goede komen. De tijd dat de
landbouw alles mocht is immers voorbij. Maar iedereen zal wat water in de wijn moeten doen. In
veel gevallen zijn koeien trouwens een meerwaarde voor een landschap."
De jacht- en pesticidedruk werden volgens Van Nieuwkerke bewust uit de decreetsaanpassing
gehaald om de plannen aanvaardbaar te maken voor de landbouw. "We rekenen op overleg tussen de
natuur en de landbouw", aldus Van Nieuwkerke. Het voorstel wordt in februari in het Vlaams
parlement ingeleid.
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